
 

NORDVESTSKOLEN 

SKOLEBESTYRELSESMØDE  

24. februar 2020 kl.: 19.00 - 22.00 på BS 

Dagsorden 

 
 

1. Meddelelser  
 
 
Elevrådsrepræsentanter: ikke tilstede.  
 

 
Medarbejderrepræsentanter: 
 
  
Højene:  
 
Ref.: 
Der har været terminsprøver. I næste uge er der faguge på skolen.  
Der har været besøg af politiet vedr. knallerter på skolen, idet dette har været en problematik i området.  
 
 
Lundergård:  
 
Ref.: 
I næste uge er der valgfagsuge, hvor de store elever har valgt sig ind på nogle fag.  
 
 
 
 
 
 
 



Bjergby:  
 
Ref.: 
Har lige haft skemafri uge – hvor kunst og læsning var i højsædet. Vi skal i gang med 
trivselsundersøgelser i alle klasser.  
 
En mindre delegation fra Bjergby tager til Flensborg i næste uge og holder foredrag om overgangen fra 
dagtilbud til skole.  
 
 
 
Skolebestyrelsesformanden:  
 
Ref.: 
Der er sendt en skrivelse til medlemmerne af BFU angående besparelserne på administrationen fra 
bestyrelsen i Sydøst og Nordvest. I brevet advokeres der for en central besparelse og ikke en decentral 
besparelse (altså en besparelse på forvaltningsgangene og ikke på skolerne).  
 
Bestyrelsen har modtaget en invitation fra foreningen Skole og forældre – desværre er deres 
kursusaktivitet økonomisk omkostningsfulde, hvorfor bestyrelsen ikke deltager.  
 
 

 
 
Ledelsen:  
 
Ref.: 
Der er endnu ikke klart svar fra N/T vedr. skolekørslen næste skoleår.  
Skolerne skal i gang med trivselsundersøgelsen, hvorimod de faglige Nationale Test er blevet gjort 
frivillige for de enkelte skoler.   
 
Som også nævnt under medarbejderpunktet for Højene, har politiet været synlig i Højene, grundet uroen 
fra knallerter og unge mennesker.  
 
 

 
 

2. Regnskab 2019 og budget 2020 
- LE kommer og orienterer om processen.  

 
Ref.: 
Lisbeth Eriksen gennemgår regnskabet for 2019. Vi er kommet bedre ud af 2019 end først antaget. 
Regnskabet ligger inden for overførselsadgangen 
Vi gennemgår det overordnede budget for 2020, der er fortsat mindre uklarheder, som vil blive 
afklaret snarest. Såfremt der er en endelig afklaring på budget 2020 vil budgette blive fremlagt på 
næste skolebestyrelsesmøde  
 
 
 
 
 
 



3. Ny tildelingsmodel 
- siden sidst. 

 
Ref.: 
Michael har deltaget i en workshop desangående. Processen forløber konstruktivt. På workshoppen 
blev vigtigheden af, at alle kan forstå den nye model og finder den gennemskuelig synligt.  
Det foreløbige arbejde med en ny tildelingsmodel vil blive præsenteret den 26. marts på et 
stormøde.  
 
Der forventes at den ny tildelingsmodel vil træde i kraft januar 2021.   

 
 

4. Udeområder 
- hvor langt er vi kommet? 

 
Ref.: 
Teknisk serviceleder Dan har haft besøg af entreprenører, og det projektet er klar til at gå igang.    
Firmaet bag legeredskaberne oplyser, at der er en opstillingstid på ca. 6 uger. 
Arbejdet forventes påbegyndt i april.  

 
 

5. Kvalitetsrapporten 2019 
- hvordan vil bestyrelsen arbejde med kvalitetsrapporten – evt. udvælge områder, der 

undersøges/drøftes nærmere? 
 
Ref.: 
Punktet udsættes til næste møde, hvor der er flere bestyrelsesmedlemmer til stede.  
Det er en god ide, at bestyrelsesmedlemmerne sætter sig godt ind i rapporten inden mødet.  
 
Michael fremhæver kardinalpunkter set i forhold til bestyrelsens arbejde og sideantal fra rapporten 
til bestyrelsen, inden vi mødes næste gang.  

 
6. Medarbejderbesøg i bestyrelsen 

- bestyrelsen har talt om at få input gennem medarbejderbesøg – planlægning. 
 
Ref.: 
Der drøftes, hvilke tematikker der gerne vil høres om fra medarbejderne. Der aftales besøg fra  
to-sprogscentret. Der ønskes en generel status på området set i lyset af besparelserne m.m.  

 
 

 
7. Energidrik  

- Der har de sidste måneder været debat om elevers brug af energidrik på nogle af landets skoler – 
har vi en holdning hertil?  
 
Ref.: 
Ifølge centrets kostpolitik er energidrikke ikke tilladt. Der opleves ikke problemer med energidrikke 
på skolerne.  
 
 
 
  



8. Evt.  
Der tales om Aula – hæmsko og muligheder.  
Skolechefen har sagt op. Sektor-Med, som både Carsten og Lise deltager i, er inviteret ind til en drøftelse 
af profilen til den ledige stilling.  
 
Næste bestyrelsesmøde er den 18. marts 2020.  

 
 

 
 

 
 
 
 
Fraværende: Linda, Jilvana, Line og elevrødderne.   
 
 

 
 
 
 
 


